
Zápis z jednání vedení KSH Středočeského kraje konaného dne 29. záíí2020
v kanceláři starosty KSH

Přítomní:

Starosta KSH - p. Lacina

Nárněstkové starosty - pí. Vilímková, Bc. Jankovský, p. Hložek

Dále přítomni:

Vedoucí kanceláře KSH - pí. Zďenka Šindelářová

Zapisovatelka - Petra Myslínová Cejpková

Průběh jednání:

1l Zahájení jednání - starosta KSH, p. Lacina, zahájiljednání vedení KSH v 16.00
hod.

2/Kontrola zápisu z posledního jednání:

Krajská soutěž v disc_iplínách TFA - proběhl kemp v Bílých Poličanech a následně
nominaČni závod v Zemově, což se konalo ve spolupráci s Krajským sdružením
Královéhradeckého kraje. V tuto chvíli není jisté, zda proběhne Mistrovství republiky
v disciplínách TFA, které se má konat na počátku října ve svitavách.

Krajská soutěŽ v požárním sportu - měla proběhnout v Cítově na okrese Mělník dne27 .

září 2020. Do soutěže se přihlásilo všech 12 družstev žen a 12 družstev mužů ze všech
okresŮ, avŠak z důvodu šíření pandernie covid-l9 byla akce zrušena. V tuto chvíli isou
nakoupeny poháry, bude třeba zaplatitdovoz soutěžních strojů, dále budou uhrazeny již
objednané mobilní toale§ a cestovní v}lohy.

DotaČní prostředky, které nebudou KSH vyčerpány na požární sport, budou nabídnuty
j ednotliv}m okresním sdružením.

Kra.iské setkání přípravek - proběhlo na okrese Praha-západ, zičastnilo se 27 družstev,
starosta KSH hodnotí akci velmi pozitivně, k výborné atmosféře přispělo i počasí. Při
Přípravě akce byl dodržen původní rozpočet ve výši 50 tisíc Kč. Za KSH se zúčastnili
p. Lacina a Bc. Jankovský.

Yýjezdni zasedáni ZH - uskutečnilo se ve dnech 26. a27. stpna, byla téměř plná účast
zástupcŮ jednotlivých okresních aktivů ZH.P. Lacina hodnotí akci jako velmi zdaíilou,
PřiPojuje se také pí. Vilímková ke kladnému zhodnocení. Spolupráce s Jihomoravským
krajern se ukázala jako vynikající.

Dotace TFA pro rnládež a dospělé - v tuto chvíli je několik akcí zrušeno z důvodu
Pandemie covid-l9. Uskutečnily se pouze dvě soutěže. Paní Šindeláíová telefonicky
Prověří u pořadatelŮ, zda budou akce uskutečněny s ohledern na stávající pandemickou
situaci,



Poděkování za boj s covid-19 - původně plánované předávání medailí přímo v budově
Krajského úřadu Středočeského kraje uskutečněno nebylo (některé rnedaile byly
předány přímo na okresech zástupci Krajského úřadu), odvolána byla také děkovná akce
Středočeského kraje na Mladoboleslavsku.

Krajská soutěž hry Plamen a dorostu 2021 - z důvodu rekonstrukce stadiónu
v Neratovicích proběhne tato soutěž v roce 202I ve Vlašimi.

Krajská soutěž v požárnírn sportu 2021 - proběhne v Kolíně, p. Lacina bude jednat o
dalších organizačnichzáIežitostech s p. Hladíkem zHZS.
Přihlášk}z do Rejstříku sportu - na základě speciálního programu, ktery r,ytvořil p.
Vlastimil Nevařil, je možné provést export sportovců z Centrální evidence do Rejstříku
sPortu, P. Lacina dodává, že je nutný sborový přístup. Bc. Jankovský upozorňuje, že dle
metodického pokynu k Evidenci nesmí nikdo l,ryžaďovat přístupové údaje jiných
subjektů.

Rozdělení dotací od Středočeského kraje na rok 2020 - 2021 - j ižbyly rozeslány dohody
do všech okresů, v tuto chvíli byly vráceny podepsané dohody od PV, PZ, BN a KH.
3l Zhodnocení Shromáždění delegátů SDH - všechna shrornáždění ve Středočeském
kraji proběhla. Je podáno krátké zhodnocení jednotliv}ch Shromážděni delegátů.

Kolín - 30. 8.2020 - zúčastnila se pí. Vilímková, akce proběhla, všichni byli zvoleni,
akce proběhlabezproblémů. zvolena za starostku byla pí. Havlínová.

Praha-východ - 5 . 9 . 2020 - zúčastnil se p. Lacina, vše proběhlo bez problérnů, je třeba
jeŠtě dořešit zápis ze shromážděni. Nebyli usnášeníschopní, hlasování proběhlo ůpo
uplynutí hodiny. Zvolenabyla za starostku pi. Šindelařová.

KutnáHora- 10.9. 2020-zúčastnil sep. Lacina;proběhlo vezkrácenémrežimu, čekalo
se hodinu, neboť nebyla usnášeníschopnost. Zvolenbyl zastarostu p. Karda.

Kladno - 12.9.2020 - zúčastnil se p. Lacina, nebyli usnášeníschopní, čekalo se opět
hodinu. program byl dobře připraven. zvolenbyl za starostu p. zuska.

Mladá Boleslav - 13.9.2020 - účast delegátů byla přes 30 procent, neboť pozvány byly
pouze sbory, které nahlásily delegáta. zvolenbyl za starostu p. Hložek.

NYmburk - 17. 9.2020 - zúčastnil se p. Lacina, účast byla velmi dobrá (83 procent).
Zvolena byla za starostku pí. Buryanová. Do W KSH 1e navržen jiný člen oSH
Nyrnburk - p. Martin Král.

BeneŠov - 19.9.2020 - zúčastnil se p. Myslín, účast byla 53 procent, vše proběhlo bez
ProblémŮ, byl zde i malý kulturní program. Zvolena byla za starostku opět pí.
vilírnková.

Rakovník - 19. 9.2020 - p. Štětt<a se omluvil za KSH, zvolen byl opět p. Ledvinka.
Další informace nejsou známy.

Příbrarn - 19. 9.2020 - zúčastnil se p. Lacina, akce byla velmi pěkně zorganizovaná,
strava byla vyřešena formou rautu. Zvolenbyl za starostu Bc. Jankovský.



Mělník - 20.9.2020 - zúčastnila se pí. Vilímková, vše proběhlo bez problémů, jednání
bylo usnášeníschopné. Zvo|enbyl za starostu p. Dvořák.

Praha-zétpad - 26. 9 .2020 - z píaaovních důvodu se nezúčastnil za KSH Bc. Jankovský.
Jednání bylo usnášeníschopné. Zvo|enbyl zastarostu p. Myslín.

Beroun - 26. 9. 2020 - zúčastnil se p. Lacin a, jednáni bylo usnášeníschopn é. Zvolenbyl
za starostu p. ŠtOtka.

4/ Příprava §hromáždění delegátů OSH - je plánováno na 24. t0.2020, v tuto chvíli
nelze říct s určitostí, zda shromážděni proběhne, neboť v současné době se jedná o
vYhláŠení nouzového stavu. Bude třeba počkat na vyjádření ministra zdravotnictví a
oPatřenÍ, která budou vyhlášena. Na základě vzájemné dohody vedení KSH bude
zaplac ena záIohov á faktura.

P. Lacina požádal vedení o udělení souhlasu pro hlasov ání per rollam, aby dle v}voje
stávající situace došlo kpřípadnému přeložení Shromáždění delegátů. Proti tomuto
nemá vedení ksH námitek.

P. Lacina doporuČuj e pozvatnové staros§ a jejich delegáty, dále starosta KSH, vedoucí
odborných rad, pracovnice kanceláře KSH, předsed§ně a členové KKRR a dále host
z SH CMS. Toto omezení je navrhováno zdůvodu šíření pandemie. Bc. Jankovský
doPoruČuje, aby byli přítomní kandidáti na starostu SH ČMS z našeho kraje (Ing.
Aulický a Ing. Něrnečková).Pozvánbude také zástupceKrajského úřadu Středočeskéňo
kraje. Předpokládaná celková účastje 40 osob.

5/ Různé:

Bc. Jankovský - doplňuje informaci o Mistrovství TFA ve Svitavách, dle dosavadních
informací by akce měla proběhnout.

P. Lacina - požádal přítomné náměstky o odevzdání vyúčtování první dílčí dohody o
rozdělení dotaČních prostředků (z let 2019 - 2020). Starostové přislíbili dodat toto
vyúčtování do deseti dnů.

6l Závér jednání - jednání bylo zakončeno p. Lacinou v l7.25 hod.

Oldřich Lacina, starosta KSH: é:#"b
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